
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 21. oktober 2019

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 23
Forslag til lov om ændring af skatteforvaltningsloven. (En ny ankenævnsstruktur og en

hurtigere vej gennem klagesystemet samt ingen omkostningsgodtgørelse ved klage over

tilbagekaldelser af afgørelser om refusion af udbytteskat).

Af skatteministeren (Morten Bødskov)

Spørgsmål 5
Det fremgår af lovforslaget, at klagegebyret over afgørelser truffet af skatteforvaltningen

foreslås hævet fra 400 kr. til 1.000 kr., og at gebyret hæves for at undgå klager over ba-

gatelsager. Vil ministeren i den forbindelse redegøre for, hvad der efter ministerens opfat-

telse er en såkaldt bagatelsag, herunder hvilke beløb der ligger henholdsvis under og

over bagatelgrænsen? Endvidere bedes ministeren opgøre antallet af klager over såkald-

te bagatelsager.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Lars Boje Mathiesen

(NB).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Lars.Mathiesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Malte Larsen
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